
size:W210×H297mm    70g书纸   单黑双面印   风琴三折再对折 

Warranty
The device is provided with one-year limited hardware warranty from the purchase day. Please see 
www.rapoo.com for more information.  

See www.rapoo.com for latest FAQs, drivers and quick start guide. For extensive service, register at www.rapoo.com.
Troubleshooting

Do not open or repair this device. Do not use the device in a damp environment. Clean the device with a dry cloth.
Safety instructions

Copyright 
It is forbidden to reproduce any part of this quick start guide without the permission of Rapoo Technology Co., Ltd. 

請到www.rapoo.com查閱最新常見問題、下載最新的驅動和快速開始指南。如需延長服務，請到
www.rapoo.com註冊。

故障分析

請不要打開或修理該設備。請不要在潮濕的環境使用該設備。請用幹布擦拭該設備。
安全提醒

智慧財產權資訊
未經雷柏的許可，禁止複製本快速開始指南的內容。

请到www.rapoo.com查阅最新常见问题、下载最新的驱动和快速开始指南。如需延长服务，请到www.rapoo.com注册。
故障分析

请不要打开或修理该设备。请不要在潮湿的环境使用该设备。请用干布擦拭该设备。
安全提醒

知识产权信息
未经雷柏的许可，禁止复制本快速开始指南的内容。

안전 지침
이 기기를 직접 분해하거나 수리하지 마십시오. 기기를 습한 환경에서 사용하지 마십시오.기기를 마른 
걸레로 닦아주십시오.

보증
이 기기는 구매일로부터 1년간의 하드웨어 보증이 제공됩니다.더욱 자세한 내용은 www.rapoo.com을 
참조하십시오.

저작권 
Rapoo Technology Co., Ltd.의 허가 없이 본 퀵 스타트 가이드의 수정 및 배포를 금지합니다.

www.rapoo.com에 가시면 드라이버 및 최근 FAQ, 퀵스타트 가이드를 참조하실 수 있습니다.더욱 폭
넓은 서비스를 받고 싶다면 www.rapoo.com에 가입하시기 바랍니다. 

문제 해결

Agent Information

대한민국
회사명 
주소
전화번호

(주)로이체
서울시 용산구 원효로2가 92-8 라온빌딩 14층
02-701-2181 / 고객센터 02-711-0077

Wireless Optical Mouse 
Quick Start Guide (A.1)   
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Plug the receiver into the usb port. The receiver will pair with the mouse/keboard 
automatically.


